
 
Valtuustoaloite / Säkylän keskustan linja-autopysäkin mahdollisen siirtämisen selvitystyö 
 
KVALT 03.04.2023 § 9  

 
Perussuomalaisten valtuustoryhmän 3.4.2023 tekemä valtuustoaloite;  
 

 ” ALOITE KUNNANVALTUUSTOLLE 
  

SÄKYLÄN KESKUSTAN LINJA-AUTOPYSÄKIN MAHDOLLISEN 
SIIRTÄMISEN SELVITYSTYÖ 
 
Perussuomalaisten valtuustoryhmä esittää, että kunta selvittäisi tarvittavien 
tahojen kanssa keskustan linja-autopysäkin siirtämismahdollisuudet 
uudelle liikealueelle kauppojen ja apteekin läheisyyteen. 
  
Nykyisen pysäkin sijainnissa on haasteita. Palvelut sen ympäriltä ovat 
siirtyneet tai lähteneet kokonaan ja pysäkin tulisi siirtyä sinne missä 
palvelutkin ovat lähempänä. Myös linja-autoissa kulkevat paketit olisivat 
näin lähempänä kauppojen tiloissa sijaitsevia pakettiautomaatteja. Vielä 
jokin aika sitten valaistus tuli pysäkille viereiseltä kylmäasemalta, mutta 
sekin on sittemmin lakkautettu.  
 
Kun matkustaja tulee Säkylään vaikkapa Turun suunnasta, hän näkee 
ensimmäiseksi mm. lounasravintolan, pikaruokapaikan, apteekin ja kaupat. 
Pysäkille jäätyään hän joutuu kuitenkin kävelemään takaisinpäin tovin 
aikaa niitä käyttääkseen. Ja olisi bussin tai jatkokyydin odottaminenkin 
varmasti mukavampaa sisätiloissa palvelujen äärellä.  
 
Totta on, että alueemme matkustajamäärät ovat pieniä. Siksi tässä kohtaa 
voisi vielä yrittää panostaa hyvään laatuun kohtuullisin kustannuksin, jotta 
määrä ei entisestään pienenisi. Tämä toimenpide ei varmasti ainakaan 
pienennä julkisen liikenteen houkuttelevuutta. 
 
Mielestämme kunnan tulisi selvittää liikennöintiyrityksien, liikealueen 
toimijoiden, ELY-keskuksen ja muiden mahdollisten toimijoiden kanssa, 
että olisiko pysäkin siirto mahdollista kohtuullisin kustannuksin toteuttaa. 
  
Säkylässä, 03.04.2023 
  
Perussuomalaisten Valtuustoryhmä 
 
Allekirjoitukset 
Ville Reko, Jari Laaksonen 
Mika Heikkilä, Maarit Markkula 
Marko Karonen” 

 
Päätös Kunnanvaltuusto päättää antaa valtuustoaloitteen teknisen toimialan 

valmisteltavaksi. 
 
 ====== 
 
TEKNLK 31.01.2024 § 7  
  
 

Tekniselle toimialalle on annettu valmisteltavaksi keskustan linja-
autopysäkin siirtämismahdollisuudet uudelle liikealueelle kauppojen ja 



apteekin läheisyyteen. Selvitystyötä ei ole vielä käynnistetty, mutta 
tarkoitus on saada selvitystyö valmiiksi talvikauden aikana. 
 
Teknisen lautakunnan kokouksessa on tarkoitus keskustella vaihtoehdoista 
ja sen jälkeen asia valmistellaan teknisellä toimialalla. 
 

 
Lisätietoja Tekninen johtaja Tarmo Saarinen, puh. 044 5171 014 

 
Esittelijä Tekninen johtaja Tarmo Saarinen 

 
Päätösehdotus Lautakunta keskustelee yleisellä tasolla keskustan linja-autopysäkin 

mahdollisesta siirtämisestä liikealueelle kauppojen ja apteekin 
läheisyyteen. 
 

Päätös Esityksen mukaan. 
 
 ====== 
 
KHALL 11.03.2024 § 50    
621/08.00.00/2023    
 
 
Lisätietoja Tekninen johtaja Tarmo Saarinen, puh. 044 5171 014 

 
Esittelijä Kunnanjohtaja Teijo Mäenpää 

 
Päätösehdotus Kunnanhallitus toteaa, että tekninen johtaja on käynnistänyt aloitteen 

mukaisen suunnittelun linja-autopysäkin siirtämisestä. 
 
Kunnanhallitus esittää, että valtuusto merkitsee aloitteen loppuun 
käsitellyksi. 
 

Päätös Päätösehdotus hyväksyttiin. 
 
 ====== 


